
 

 

 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2023-04-12 

 

2023-F-3 Mødereferat 

 

2023-F-3-0 Dagsorden for dette møde, kort mundtlig 

gennemgang mv. 

  

  Ole gennemgik kort dagsordenen, herunder at punkt 1 om økonomi omfatter dels 2022-

regnskaber og 2023-budgetter. 

  

2023-F-3-1 Økonomi, 2023-budgetter 

Frank orienterer om 2023-budgetter for skole og 

sfo. 

Målet er at fastholde og kvalificere ar-

bejdet ifbm en sund og god økonomi. 

Og at godkende budget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

For så vidt angår skoledelen var opsparingen primo 2022 ca kr 0,9 mio. 2022-regnskabet 

indebærer et overskudsresultat på ca kr 0,3 mio. Og opsparingen primo 2023 er altså ca kr 

1,2 mio. 

2023-budgettets samlede tildelte midler er nu ca kr 50,8 mio., og de samlede forventede 

udgifter er ca kr 50,4 mio. Altså er budgetteret resultat et overskud på ca kr 0,4 mio.  

Det er elev-antallet pr årgang (opgjort 5/9), der styrer tildelte midler. Tildelingsmodellen 

indebærer, at 56 elever (eller færre) tildeler midler til 2 klasser, og at 57 elever (eller flere) 

tildeler midler til 3 klasser. På vores skole er det således i realiteten årgangene med op-

rindeligt ca 60 elever (og derfor 3 klasser) som rummer en uundgåelig budget-usikkerhed. 

Den mest nævneværdige udgiftspost er fortsat ”betaling specialklasser”. Den handler om 

betaling for elever indenfor vores skoledistrikt der visiteres til specialklasser udenfor vores 

skoledistrikt. 

Der var overvejende enighed om, at 2022-regnskabet er tilfredsstillende, og at 2023-bud-

gettet kan godkendes. 2023-budgettet er således godkendt.  

Angående sfo-delen var opsparingen primo 2022 ca kr 1,3 mio. 2022-regnskabet indebærer 

et underskudsresultat på ca kr 0,4 mio. Og opsparingen primo 2023 er altså ca kr 0,9 mio. 

2023-budgettets samlede tildelte midler er nu ca kr 8,4 mio., og de samlede forventede 

udgifter ca kr 8,6 mio. Altså er budgetteret resultat et underskud på ca kr 0,2 mio. 

Der var overvejende enighed om, at 2022-regnskabet er tilfredsstillende, og at 2023-bud-

gettet kan godkendes. 2023-budgettet er således godkendt 
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2023-F-3-2 Personale, evt rekruttering 

Frank orienterer om aktuel personalestatus og evt 

forestående rekrutteringsforløb. 

Målet er at opnå orientering herom.  

  Frank orienterede om, at vi skal personaletilpasse med to medarbejdere (en pædagog og en 

lærer) i specialklasse-afdelingen. I det kommende skoleår 2023-2024 får vi således en spe-

cialklasse mindre end i dette skoleår 2022-2023. En pædagog er dog tilfældigvis allerede 

fratrådt i april 2023. Der er såkaldt mobilitetsuge i uge 14. Her kan lærere mfl frivilligt søge 

kommende ledige stillinger ved andre skoler. Herefter vil der, om nødvendigt, blive udpeget 

og afskediget en lærer. Medarbejdergruppen er orienteret og varslet herom. 

I forlængelse af tidligere orientering kunne Frank orientere om, at stillingen som pædagogisk 

leder for specialklasse-afdelingen forventes opslået i løbet af april-maj 2023.  

  

2023-F-3-3 Mobiladfærd og digital dannelse 

Louise ønsker en drøftelse af undervisning i digital 

dannelse, understøttelse af trivsel på nettet, og 

håndtering af konflikter og mistrivsel i den digital 

verden. 

Målet er at opnå opmærksomhed og 

bevidsthed herom. 

 

  Louise redegjorde kort for punktet. Det handler mest om hvorvidt og hvorledes vi arbejder 

systematisk med digital dannelse. Hun fremhævede, at De32 (kommunens såkaldte taskfor-

ce indenfor digital dannelse) er ved at blive nedlagt, og at der findes materiale/abonnementer 

der kan indkøbes. Fokus er mest på at understøtte en systematisk tilgang således at alle 

klasser får en nogenlunde tilsvarende undervisning. 

Bjarke fortalte, at skolen er med i play@heart-projektet. Det handler bla om den mere bru-

gerintuitive og brugerkritiske del af digital dannelse.  

Kathryn bemærkede, at det også handler om at forebygge mistrivsel og konflikter. Ole be-

mærkede, at respektfuld og ordentlig adfærd på sociale medier på mobiltelefon er helt cen-

tralt ifbm trivsel og mistrivsel. Trine Henriksen fortalte, at det er vigtigt at der systematisk 

skabes plads og rum til elevernes indbyrdes samtale herom. 

Heidi fremhævede, at der er et DPU-forskningsprojekt hvor der lige nu søges skoler der vil ar-

bejde med udviklingen af børnenes digitale dannelse. Frank har i umiddelbar forlængelse af 

mødet oplyst, at vi nu er tilmeldt dette såkaldte NOPE-projekt, og at det lige nu afventer evt 

fondsfinansiering. 

Der var overvejende enighed om, at emnet punktsættes igen på et bestyrelsesmøde i det 

kommende skoleår 2023-2024. 

    

2023-F-3-4 Seksualundervisning 

Egle ønsker en orientering om status på 

seksualundervisningen. 

Målet er at fastholde opmærksomhed 

og bevidsthed herom. 

 

  I forlængelse af vores fokus på og drøftelser om seksualundervisningen i skoleåret 2021-2022 

præsenterede og gentog Eglé kort punktet. Hun fremhævede, at brug af fagdage og uddan-

nelse af ressourceperson blev drøftet. 

Frank orienterede om, at Bjarne Czeloth snart er færdiguddannet som ressourceperson, og 

han og ledelsen snarligt vil drøfte bla seksualundervisningen med personalet. 
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Eglé foreslog, at forældremøder evt kan orientere om hvilke seksualundervisningstemaer der 

fokuseres på i skoleåret. Og Heidi foreslog, at cases evt kan bruges ifbm undervisningen. 

Der var overvejende enighed om, at emnet punktsættes igen på et bestyrelsesmøde i det 

kommende skoleår 2023-2024. 

  

2023-F-3-5 Rummelighed og køn mv 

I forlængelse af december-mødets generelle 

drøftelser ønsker Heidi en opfølgning og drøftelse 

af arbejdet med bevidsthed om stereotyper mv 

blandt medarbejderne. 

Målet er at fastholde opmærksomhed 

og bevidsthed herom. 

 

  I forlængelse af vores drøftelser på december-mødet præsenterede og gentog Heidi kort 

punktet. Hun fremhævede, at det fortsat mest handler om stereotyper og vaner vedr køn. 

Hvordan kan vi bryde op for disse stereotyper, så vi mere aktivt fremmer relationer og ven-

skaber mellem drenge og piger? 

Frank orienterede igen om, at Bjarne Czeloth snart er færdiguddannet som ressourceperson, 

og han og ledelsen snarligt vil drøfte bla køn, stereotyper mv med personalet. 

Der var overvejende enighed om, at emnet punktsættes igen på et bestyrelsesmøde i det 

kommende skoleår 2023-2024. 

 

2023-F-3-6 Byggeprojekter 

Frank orienterer. 

Målet er at opnå orientering. 19.00 

  Nybygnings- og ombygningsprojektet micro- og detaljeplanlægges for tiden. Frank fortalte, at 

der er valgt kunstværk til tilbygningen. Det bliver et slags monumentalt værk, der skal af-

spejle mosaikken i vores aula. 

Udemiljøprojekt forventes færdigt i løbet af juni 2023. 

Der arbejdes for tiden med et udkast til helhedsplan for vores udeområder. 
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Afrundende … Mødedeltagere: 

Forældrerepræsentanter, Eglé Zaikauskaite, Trine Nørgaard, Kathryn Nielsen, Trine 

Henriksen, Louise Bro, Heidi Johannsen, og Ole Laursen. 

Medarbejderrepræsentanter, Mads Vejlgaard, Bjarke Carstensen 

Elevrepræsentanter 

Ledelsesrepræsentanter, Frank Hansen 

Afbud, Søren Hildebrand, Reza Karimi, 

 

 


